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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  onsdag den 18 oktober 2017, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

Elisabet Thorén 

Christian Wagner 

Fredrik Ahlinder	  	  

Rita Ilomäki 	   	   	  	   	  

Frånvarande:  Per Börjel 

  Louise Linder 

  Elizabeth Bushby  

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	  

§2	   Information	  från	  Dick	  Bergman	  om	  miljö-‐	  och	  hälsoskyddsnämnden	  	  
	   Tullingepartiets	  ledamot	  i	  miljö-‐	  och	  hälsoskyddsnämnden,	  Dick	  Bergman,	  var	  
	   inbjuden	  till	  kvällens	  styrelsemöte	  för	  att	  berätta	  om	  nämndarbetet.	  Det	  fanns	  även	  
	   möjlighet	  att	  ställa	  frågor	  till	  Dick.	  	  	  
	   	  
	   Dick	  berättade	  bland	  annat	  att	  det	  finns	  god	  kompetens	  på	  miljöförvaltningen,	  men	  
	   att	  personalomsättningen	  är	  relativt	  hög.	  	  
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§3	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  
	   Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
	  
§4	   Elizabeth	  Bushby	  vill	  avsluta	  sitt	  uppdrag	  i	  styrelsen	   
	   Elizabeth	  Bushby	  har	  begärt	  att	  få	  avsluta	  sitt	  uppdrag	  i	  styrelsen.	  Beslutades	  att	  
	   bevilja	  Elizabeths	  önskemål.	  Elizabeth	  blir	  dock	  kvar	  som	  medlem	  i	  Tullingepartiet.	  
	  	  
§5	  	   Delningsfrågan	  
	   Carl	  har	  skrivit	  brev	  till	  centrum	  för	  rättvisa	  och	  Stockholms	  universitet.	  
	  
§6	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Carl	  rapporterade	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  Bland	  annat	  kommer	  två	  motioner	  från	  TUP	  
	   att	  behandlas	  vid	  nästa	  sammanträde	  med	  kommunfullmäktige.	  Den	  ena	  motionen	  
	   handlar	  om	  kameraövervakning	  av	  cykelställ	  vid	  Tullinge	  station.	  Den	  andra	  motionen	  
	   rör	  frågan	  om	  ett	  nytt	  telefonnummer	  till	  polisen.	  	  
	   	  
	   Nu	  är	  det	  dags	  att	  förbereda	  TUPs	  budgetalternativ.	  Alla	  nämndledamöter	  har	  fått	  i	  
	   uppgift	  att	  läsa	  den	  budget	  som	  presenteras	  i	  respektive	  nämnd.	  Därefter	  ska	  de	  
	   återkomma	  med	  synpunkter	  till	  Per	  gällande	  vilka	  satsningar	  som	  de	  inte	  står	  bakom	  
	   samt	  sådant	  som	  de	  vill	  lägga	  in	  i	  TUPs	  budget.	  Synpunkterna	  ska	  skickas	  till	  Per	  
	   senast	  den	  2	  november.	  
	  
	   Carl	  rapporterade	  från	  det	  lyckade	  mötet	  på	  Lida	  14	  oktober.	  Det	  framkom	  många	  bra	  
	   idéer	  och	  synpunkter.	  Carl	  sammanställer	  anteckningar	  från	  mötet.	  
	  
	   Carl	  har	  överlämnat	  en	  USB-‐sticka	  med	  gamla	  Tullingebilder	  till	  Christian	  som	  ska	  göra	  
	   ett	  första	  urval	  till	  affischtavlan	  vid	  Tullinge	  station.	  	  
	  
	   Det	  är	  möte	  i	  Falkbergsskolan	  om	  centrala	  Tullinge	  nu	  på	  torsdag	  19	  oktober,	  kl	  18.30-‐
	   20.30.	  Här	  kommer	  dialogresultatet	  att	  presenteras.	  Dialogkonsulter,	  kommunens	  
	   projektgrupp,	  fastighetsägare	  och	  dialogforum	  medverkar.	  Anders	  har	  gjort	  ett	  förslag	  
	   på	  flyer	  som	  ska	  delas	  ut	  till	  mötesdeltagarna.	  Beslutades	  att	  Carl	  ska	  kopiera	  upp	  300	  
	   exemplar	  av	  flyern.	  	  
	  	  
	   Beslutades	  att	  lägga	  till	  en	  symbol	  (Tullingepartiet	  Tullinges	  eget	  parti)	  på	  
	   Tullingepartiets	  valsedel	  och	  därför	  lämna	  in	  en	  anmälan	  om	  detta	  till	  
	   Valmyndigheten.	  Beslutades	  	  att	  Carl	  ska	  vara	  behörig	  företrädare	  i	  det	  aktuella	  
	   ärendet	  inför	  Valmyndigheten.	  De	  handlingar	  som	  krävs	  för	  detta	  är	  de	  handlingar	  
	   som	  visar:	  

• att	  beslut	  fattats	  i	  behörig	  ordning	  om	  att	  det	  är	  denna	  nya	  partibeteckning	  
som	  ska	  stå	  på	  valsedlarna,	  

• att	  beslut	  fattats	  i	  behörig	  ordning	  om	  att	  ge	  in	  den	  aktuella	  anmälan	  till	  
Valmyndigheten,	  

• att	  beslut	  fattats	  i	  behörig	  ordning	  om	  vem	  som	  ska	  vara	  behörig	  företrädare	  
i	  det	  aktuella	  ärendet	  inför	  Valmyndigheten,	  

• hur	  styrelsen	  är	  sammansatt	  (lämpligen	  genom	  ingivande	  av	  protokoll	  från	  
senaste	  årsmötet).	  
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§7	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
	   a)	  Hemsidan.	  
	   Det	  fanns	  inget	  nytt	  att	  rapportera.	  	  
	  

b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
	   Elisabet	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  	  
	   	  
	   Vi	  ska	  ta	  fram	  nya	  giveaways	  vilket	  har	  diskuterats	  tidigare.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  beställa	  nya	  valjackor	  d.v.s.	  samma	  typ	  av	  gula	  jackor	  som	  användes	  vid	  
	   förra	  valet.	  Hur	  många	  jackor	  som	  ska	  beställas	  beror	  på	  hur	  många	  som	  kan	  ställa	  
	   upp	  som	  valarbetare.	  Beslutades	  att	  även	  ta	  fram	  en	  partipinne/guldpinne	  (brosch)	  för	  
	   medlemmar.	  
	  
	   c)	  Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
	   Louise	  rapport	  var	  utskickad	  sedan	  tidigare.	  	  
	  
	   d)	  Den	  andra	  vägen	  	  

Camilla	  rapporterade	  från	  lokalpartimötet	  i	  Bergshamra	  14	  oktober.	  Bland	  annat	  
diskuterades	  att	  LPN	  inte	  ska	  medverka	  i	  Almedalen,	  men	  eventuellt	  satsa	  på	  
politikerveckan	  i	  Järva.	  Lennart	  Lundberg	  från	  Knivsta.nu	  gjorde	  minnesanteckningar	  
från	  mötet.	  	  
	  

§8	   Valprocess	  för	  att	  fastställa	  valsedel	  till	  fullmäktige.	  	  
	   Diskuterades	  gällande	  vilka	  som	  ska	  vara	  valberedning	  samt	  tidsplanering	  och	  process.
	   Förslaget	  är	  att	  valberedningen	  ska	  bestå	  av	  Klas	  Bovin,	  Lasse	  Almgren,	  Mimmi	  
	   Zethraeus	  och/eller	  Inger	  Bergman.	  Carl	  tillfrågar	  dem	  om	  detta.	  	  
	  
§9	   Gruppfotografering	  
	   TUPs	  medlemmar	  ska	  samlas	  för	  en	  gemensam	  gruppfotografering	  den	  21	  
	   oktober	  i	  Parkhemsskolan.	  	  
	  
§10	   Slutgiltigt	  resultat	  från	  kyrkovalet	  
	   Camilla	  informerade	  om	  det	  slutgiltiga	  resultatet	  i	  kyrkovalet.	  Det	  blev	  två	  mandat.	  	  
	  
§11	   Postutdelningen	  i	  Tullinge	  	  
	   Camilla	  redogjorde	  för	  problematiken	  med	  postutdelningen	  och	  om	  TUP	  ska	  vidta	  
	   några	  åtgärder	  med	  anledning	  av	  detta.	  	  Beslutades	  att	  Anders	  ska	  skriva	  en	  insändare	  
	   som	  tar	  upp	  problematiken	  med	  att	  många	  Tullingebor	  inte	  har	  tydliga	  nummer	  på	  
	   sina	  brevlådor.	  	  
	  
§12	   Övriga	  ärenden	  	  
	   Beslutades	  att	  starta	  en	  arbetsgrupp	  inför	  valet.	  Elisabet,	  Rita,	  Anders,	  Camilla	  och	  
	   Fredrik	  ska	  träffas	  för	  ett	  första	  möte	  hemma	  hos	  Anders	  och	  Elisabet	  den	  9	  
	   november.	  	   	  
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§13	   Nästa	  möte/Avslutning	  
	   Nästa	  möte	  beslutades	  till	  onsdag	  1	  november,	  kl	  18:30,	  på	  Medborgarkontoret.	  	  
	   	  
	   Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  	  
	  
	  
Vid	  protokollet	  	   	   	   Justeras	  	  
	  
	   	  
Carl	  Widercrantz	  	   	   	   Camilla	  Jägemalm	  	  
	  
	  


